



扫一扫更精彩

威而達 攝影製作

# JEANTER CABINET

广州键特办公家具有限公司  
Guangzhou Jeanter Steel Office Furniture Co.,Ltd

广州键特办公家具有限公司  
Guangzhou Jeanter Steel Office Furniture Co.,Ltd

展厅地址：广州市天河区新塘大街 28 号

工厂地址：广州市南沙区大岗镇昌安工业园 2 号门

电话：4008720988

邮箱：gzjeanter@163.Com

国内网站：www.jitgy.com

国际网站：www.jeanter-cabinet.com

Hall Add: Xintang Avenue 28, Tianhe District, Guangzhou

Factory Add: Nansha District, Guangzhou City, Chang'an  
Industrial Park 2nd gate

Tel: 4008720988

E-Mail: gzjeanter@163.Com

Domestic Web: http://www.jitgy.com

International Web: www.jeanter-cabinet.com

由于印刷关系，可能与实际产品的颜色有差异，使用时请以实物颜色为准。  
Due to the printing process, the colors of the actual products may differ from the pictures. For the actual effect please refer to tile samples.

**Jeanter**<sup>®</sup>  
金键特柜业

# CONTENTS

- 01/ **精品柜系列 CLASSIC CABINET SERIES**  
台底柜 Pedestal cabinet  
组合柜 Combination cabinet  
双掩门文件柜 Double door filing cabinet  
无门柜 Open cabinet  
横排斗柜 Lateral file cabinet  
移门柜 Sliding door cabinet  
卷门柜 Tambour door cabinet
- 14/ **拆装柜系列 DETACHABLE CABINET SERIES**  
储物柜 Locker  
文件柜 File cabinet  
卡箱柜 Drawer cabinet
- 17/ **档案、图纸柜系列 ARCHIVES CABINET, DRAWING CABINET SERIES**  
档案柜 Archives cabinet  
图纸柜 Drawing cabinet
- 19/ **智能柜、保密柜系列 SMART CABINET, CONFIDENTIAL CABINET SERIES**  
智能指纹、密码、身份证柜 Fingerprint, password, ID card cabinet  
智能人脸识别柜 Face identification cabinet  
保密柜 Confidential cabinet  
物流配送柜 Logistics cabinet
- 25/ **密集柜、智能密集柜系列 MOBILE SHELVING, INTELLIGENT MOBILE SHELVING SERIES**  
密集柜 Mobile shelving  
智能密集柜 Intelligent mobile shelving
- 29/ **图书装具系列 BOOKS FITTINGS SERIES**  
单立柱书架 Single column bookshelf  
双立柱书架 Double columns bookshelf  
图书馆配套产品 Library ancillary products  
杂志柜 Magazine rack
- 33/ **货架系列 RACK SERIES**  
轻型货架 Light duty rack  
重型货架 Heavy duty rack  
密集货架 Mobile rack
- 35/ **新型公寓床系列 NEW STYLE APARTMENT BUNK BED SERIES**  
新型上下床 New double bunk bed  
新型公寓床 Apartment bunk bed

## ABOUT US

广州键特办公家具有限公司成立于2008年5月18日，注册资金1200万元。是一家集研发、设计、制造、销售于一体的金属设备服务企业。

公司产品采用优质的冷轧钢板、镀锌钢板、电解板、不锈钢板等板材为原材料。制造的产品有普通型、机械型、电子型、智能型；档案存储设备，图书馆设备，仓储设备，办公设备，公寓设备，保险设备，物流储存设备，生鲜储存设备等。八大系列，上百种产品。

我们可以按客户实际需求给予免费设计，提供OEM服务：生产、售后，或品牌区域经销服务。

**企业服务宗旨：**公司发扬以人为本，以德为先，创新发展，合作共赢的企业精神，与海内外各界朋友共创美好明天！

Guangzhou Jeanter Office Furniture Co.,Ltd was founded on 18th,May,2008.With registered capital of 12 million yuan,It starts to be a service company of researching,designing,manufacturing and sale.

There are common type,mechanical,electronic and intelligent which includes file storage,library,warehouse storage,office equipment,apartment equipment,safe equipment,logistics equipment and fresh devices.In total eight series and covers hundreds of products.

We can give free design according to actual needs of customers, provide OEM services: production, sale, or brand regional distribution services.

**Theory:**People Oriented,Morals Priority.Innovation allelated,Win-win Cooperation!





# CLASSIC CABINET

## Series 精品柜系列

应多姿多彩的新经济时代而生，绚烂的色彩满足视觉的悦目、搭配  
的多元化，更突破现代办公室的活力、与时俱进的应变力。

“精品柜”系列，卓越设计，给予用者无尽新鲜感，为现今办公室  
带来更多更特别的选择。

As the need of new economy of fabulous color and versatile matching, JEANTER breakouts the vitality of the office with time updated function.

"Exquisite cabinet" series, excellent design gives the user endless freshness, and provide more options for the modern office.



# CLASSIC

## Pedestal cabinet

精品台底柜



Size: W400XD550XH630mm



JT-JT001



JT-JT002



JT-JT003



JT-JT004



# CLASSIC

## Pedestal cabinet

精品台底柜

灵活多变的文具抽屉及文件胶盒，提供额外的储存空间，充分利用每处空间，既美观又实用。它强大的储存文件空间功能，解脱你文档管理的烦恼，让你更轻松地对日常事务。

The flexible plastic box stationery drawers and files, provide additional storage space, make full use of every office space, both beautiful and practical. Its powerful file storage space capabilities can free your trouble to manage document and let you cope with daily affairs more easily.



Size: W400XD550XH630mm



# CLASSIC

## Combination cabinet

精品组合柜

作为文件储柜的杰出典范，将艺术和实用溶合为一，满足用者的品味及功能之需，将柜边特别作“瘦身”处理，点滴细节，研制者的专业执著精神劲头。

As the model of the file cabinet, it combines art and function together, satisfying the taste and function need of the user. To downsize the cabinet space, it pays attention to the detail, with the professional spirit.



**JT-JZ001**  
外悬门结构组合柜  
Cabinet door overhang structure



**JT-JZ002**  
薄边结构组合柜  
Thin edge structure Cabinet



宽边结构风格  
Broadside structure style



外悬门结构风格  
Outside door hanging structure style



薄边结构风格  
Thin edge structure style



# CLASSIC

## Double door filing cabinet

精品双掩门文件柜

高掩门柜 Full height cabinet  
Size: W900XD450XH2010mm



JT-JS001



JT-JS002

半截掩门柜 Half height Cabinet  
Size: W900XD450XH1038mm



JT-JS003



JT-JS004



JT-JS005



JT-JS006

掩顶柜 Cover top cabinet  
Size: W900XD450XH420mm



JT-JS007



JT-JS008



门铰链 Hinge  
柜体薄边结构  
Thin edge of the cabinet structure  
锁舌 Tongue

适合于服务性公司, 工厂、学校、各类培训机构、医院、银行以及政府机关等企事业单位的员工放置或储存文件之用。

Suitable for service companies, factories, schools, training institutions, hospitals, banks and government agencies and other enterprises.



扣手锁具 Handle  
铰链 Hinge  
拉手 Handle  
门托 Door supporting  
调节脚 Adjustable feet

# CLASSIC

## Open cabinet

精品无门柜

半截无门柜 Half height open cabinet  
Size: W900XD450XH1050mm

高无门柜 Full height open cabinet  
Size: W900XD450XH1800mm



JT-JW001

# CLASSIC

## Lateral file cabinet

精品横排斗柜

Size: W900XD450XH1050mm



JT-JH001

JT-JH002



外在线条充满视觉美,内在功能灵活实用,应尽直挂,横挂文件之需,极富时代感及领先风范。

Beautiful outside lines,flexible interior function,the straight hanging is suitable for the file storage with modern style.

# CLASSIC

## Sliding door cabinet

精品移门柜

半截柜 Half cabinet  
Size: W900XD450XH1038mm

高柜 High cabinet  
Size: W900XD450XH1830mm



JT-JY001



JT-JY002



JT-JY003



柜角结构  
Corner structure



锁具 Locks



扣手 Clasp hands



滑轨 Slides



# CLASSIC

## Tambour door cabinet

精品卷门柜

半截柜 Half cabinet  
Size: W900XD450XH1038mm

高柜 High cabinet  
Size: W900XD450XH1830mm



JT-JJ001



JT-JJ002



卷门角结构  
Tambour door corner  
structure

内结构 Inside structure

卷门拉手  
Tambour door handle

卷门塑料胶条可更换；设有水平调整装置，防止倾倒；间距25mm连排孔，方便灵活移动层板高度；门铰链经特别设计，使卷门可轻易拆除及安装；精粹在与运用最少的空间创造最大的面积；外形美观、典雅、全新的设计。

Plastic strips can be replaced;horizontal adjustable device;25mm separation space to adjust;hinges are special designed making it easier to remove or install;most space utilization;beautiful,graceful and unique design.

# DETACHABLE

## CABINET Series

拆装柜系列

### Detachable Locker

拆装单体储物柜

单体储物柜 Single door locker  
Size: W380XD450XH1850mm (可以做成1-6门)



JT-CD001

拆装单体储物柜  
Single door locker

JT-CD002

单体6门储物柜  
Single unit 6 doors locker

JT-CD003

单体2门储物柜  
Single unit 2 doors locker

# DETACHABLE Locker 拆装储物柜

全拆装结构，柜体采用优质冷轧钢，结实耐用，多种锁头可随意定制。  
Entire KD structure; high quality cold rolled steel, durable, customized locks.

2.3.4.6.9. 门储物柜 Locker cabinet (Customized)  
Size: W900XD450XH1850mm (尺寸可以按客户要求定制)

12.15.18.24 门储物柜 Locker cabinet (Customized)  
Size: W900XD420XH1850mm (尺寸可以按客户要求定制)



**JT-CC001**  
拆装 4 门储物柜  
Detached four doors  
storage cabinet

**JT-CC002**  
拆装 6 门储物柜  
Detached six doors  
storage cabinet

**JT-CC003**  
拆装 9 门储物柜  
Detached nine doors  
storage cabinet

# DETACHABLE File cabinet 拆装文件柜

内层板高度可自由调节，适合放置各类不同高度的文件盒。  
The inner plate height can be adjusted freely; suitable for the placement of different heights of file box.



**JT-CW001**  
中二斗柜 Middle size two doors cabinet  
Size: W900XD400XH900mm

**JT-CW002**  
对开门文件柜 Door file cabinet  
Size: W900XD450XH1800mm

# DETACHABLE Drawer cabinet 拆装卡箱柜

两抽卡箱柜 Two drawers file cabinet  
Size: W460XD600XH710mm

三抽卡箱柜 Three drawers file cabinet  
Size: W460XD600XH1010mm

四抽卡箱柜 Four drawers file cabinet  
Size: W460XD600XH1315mm



**JT-CK001**

**JT-CK002**



# ARCHIVES CABINET DRAWING CABINET

Series 档案柜、图纸柜系列

## Archives cabinet 五节档案柜

档案柜每节 Filing cabinets Each section  
Size: W800XD300XH400mm

档案柜五节 Filing cabinets Five sections  
Size: W800XD300XH2030mm



JT-DA001



JT-DA002



JT-DA003

## Drawing cabinet 图纸柜 (底图柜)

柜体采用优质冷轧钢，通过酸洗磷化防锈处理。高温静电粉末喷塑，环保无毒害，无气味，产品稳重、坚固；为档案图纸储存的首选产品。

按标准 A 型图纸大小一般可分为 0 号底图柜、1 号底图柜、2 号底图柜等，柜体采用抽屉式结构，根据时间图纸型号选用合适的底图柜。

The cabinet is made of high quality cold rolled steel whose surface treatment is anti rust treatment by acid phosphate. The temperature electrostatic powder spray is free of toxic to the environment and unscented. It is firm and strong and is the best choice for the best choice for the drawing file storage.

Type A paper is divided into #0 #1,#2 according to the size.All cabinets for these sizes applies drawer structure.



JT-TZ001

A0 Size: W1300XD950XH550mm  
A1 Size: W980XD750XH550mm



JT-TZ002

# SMART CABINET SECURITY CABINET Series

## 智能柜、保密柜系列

### 一、指纹识别功能

1. 采用瑞典 FPC 指纹传感器，独创的反射式测量法，性能稳定可靠。
2. 拥有更厚的保护层这就意味着有更强，耐磨性 (>100 万次) 和抗静电 (大于 15KV)。
3. 真皮识别，并配合有三维立体算法处理器。
4. 登记与识别速度快，均不超过 2S。
5. 带有柜门信息检测指示，被占用或者没有关好门的柜子显示红色，不能够分配。保证一人一柜。
6. 可定制一人多柜，多人一柜等特殊要求的柜子。
7. 可以定制：任何柜门数量，柜门大小，柜门颜色 (黄，红，绿，蓝，白等)，柜门材料 (钢板，不锈钢，木质，不锈钢，玻璃等)。
8. 可选配 UPS 备用电源，停电可以继续工作 8 小时以上。

### 二、身份证识别功能

1. 适用于所有中国二代证。
2. 操作简单，只需要身份证靠近识别器，没有其他多余按键。
3. 登记与识别速度快，均不超过 1S。
4. 带有柜门信息检测指示，被占用或者没有关好门的柜子显示红色，不能够分配，保证一人一柜。
5. 有“紧急开锁功能”，即使硬件损坏或者其他特殊情况下，经过登记的管理员能够使用遥控器打开指定柜门或者所有柜门。
6. 可定制：其他 IC 卡，居住证，银行卡等开门方式。
7. 可定制一人多柜，多人一柜等特殊要求的柜子。
8. 可以定制：任何柜门数量，柜门大小，柜门颜色 (黄，红，绿，蓝，白等)，柜门材料 (钢板，不锈钢，木质，不锈钢，玻璃等)。
9. 可选配 UPS 备用电源，停电可以继续工作 8 小时以上。

### 三、密码开启功能

#### 一、Smart fingerprint function

1. Swedish FPC fingerprint sensor, original reflective measurement, stable and reliable performance.
2. Thicker protection layer makes it more strong, more durable (>1 million times) and more anti-static ability (>15KV).
3. Dermis identified and blended with the three-dimensional algorithm processor.
4. Rapid registration and identification speed which is less than 2 seconds.
5. Cabinet door information screen display, occupied or unlocked cabinet in red light. Smart display ensure one cabinet for one people.
6. Customizable made for several cabinets for one people or several people with one cabinet.
7. Customizable: compartment quality, cabiner door size, cabinet color (yellow, green, blue, white), cabinet door material (steel, stainless iron, wood, stainless steel and glass and so on).
8. Option UPS backup battery is sustainable for more than 8 hours after power is off.

#### 二、Smart Id Card Identification Function

1. Applies to all Chinese second generation ID card.
2. Simple operation: just close up the ID card to the identifier.
3. Less than 1 second to register and identify.
4. Cabinet door information screen display, occupied or unlocked cabinet in red light. Smart display ensure one cabinet for one people.
5. "Emergency locker function" can be opened by the administrator via remote control for the specific cabinet or all cabinet under damage or other emergent case.
6. Customizable: Other IC card, residence card or bank credit opening option.
7. Customizable made for several cabinets for one people or several people with one cabinet.
8. Customizable: compartment quality, cabiner door size, cabinet color (yellow, green, blue, white), cabinet door material (steel, stainless iron, wood, stainless steel and glass and so on).
9. Option UPS backup battery is sustainable for more than 8 hours after power is off.

#### 三、Password Opening Function

## Multifunctional smart cabinet 多功能智能柜



遥控器控制  
Remote control



私人定制  
Customize



备用电源  
Standby Power



身份证识别  
ID card identification



语音传播孔  
Voice conveying hole



指纹、密码、身份证三位  
一体控制屏  
Fingerprint, password,  
ID Trinity control panel

JT-ZR001

Size: W900XD450XH2200mm





▲  
**JT-ZR002**  
 Size: W900XD450XH2200mm

# SMART CABINET SECURITY CABINET Series 智能柜、保密柜系列

## Face identification Cabinet 人脸识别智能柜

1. 世界领先的人脸识别技术及算法，核心技术技冠全球。再相似的多胞胎也能准确分辨出来。
2. 大角度、大功率红外 LED，白天黑夜全天候工作。
3. 人脸自动学习功能，最新的人脸信息始终替换最初的信息。即使头发，胡子，划伤等脸部信息发生变化，也能准确识别。
4. 带有柜门信息检测指示，被占用或者没有关好门的柜子显示红色，不能够分配。保证一人一柜。
5. 可选带 UPS 备用电源，停电可以继续工作 4 小时以上。
6. 有“紧急开锁功能”，即使硬件损坏或者其它特殊情况下，经过登记的管理员能够使用遥控器打开指定柜门或者所有柜门。
7. 可以定制：一人多柜，多人一柜等特殊要求的柜子。
8. 可以定制：任何柜门数量，柜门大小，柜门颜色（黄，红，绿，蓝，白等），柜门材料（钢板，不锈钢，木质，不锈钢，玻璃等）。
9. 可以定制任何其它功能，如：柜中柜，多识别模式，多种开门方式，恒温等。

1. World leading face recognition technology. State of art core technology with precious recognition function.
2. The wide-angle, high-power infrared LED, high recognition even for multiple births;work around the clock.
3. Face automatic learning capabilities:the latest information can be recognized even after the hair,beard,facial scratched or other information changed.
4. Cabinet door information screen display, occupied or unlocked cabinet in red light. Smart display ensure one cabinet for one people.
5. Option UPS backup battery is sustainable use for 8 hours after the power is off.
6. "Emergency locker function" can be open by the administor via remote control for the specific cabinet or all cabinet under damage or other emergent case.
7. Customizable made for several cabinets for one people or several people with one cabinet.
8. Customizable:any cabinet compart quality,cabiner door size,cabinet color(yellow,green,blue,white),cabinet door material( steel,stainless iron, wood,stainless steel and glass and so on).
9. Other customizable functions:such as inside cabinet,multiple recognition mode,several door open style or constant temperature.



# SMART CABINET SECURITY CABINET Series 智能柜、保密柜系列

## Confidential Cabinet 保密柜

上下分体对开，内设独立抽屉。上下层板高度可自由调节，方便存放不同高度文件。

Upper part and down part are on both side with individual drawers. The height of up and down part can be freely adjusted for the storage of different size of files.

Size: W900XD430XH900mm



JT-BM001

Size: W900XD430XH1800mm



JT-BM002



多种密码锁，ic 卡锁类型可供选择，使用方便、快捷。  
Multiple password lock, ic card lock types to choose from easy, convenient and quick.

## Digital logistics distribution

### 智能物流配送柜

#### 智能物流配送柜

1. 投件：派送员登录系统扫描快递单号投放物品。
2. 取件客户输入取件密码取件。
3. 查询：查询已取件、未取件、余额等信息。
4. 门状态巡检：实时检测门开关状态并可查看。
5. 物品状态巡检：实时检测物品存放状态并可查看。
6. 清柜：检测已提货或全部箱门状态。
7. 箱门锁定：远程锁定异常箱门让其停止使用。
8. 应急管理：可通过应急开箱清箱。
9. 实时监控：3 组摄像头立体监控物流柜让投件更安全。
10. 语音提示：用户所有操作均配有语音提示。
11. 广告播放：广告屏循环播放广告功能。

#### Digital logistics distribution cabinet

1. Postal distribution: the carrier log in the system and scan the post code and put in the products.
2. Receiver input the password to get the delivery products.
3. Checking: check all the information about the delivery stage.
4. Door inspection status: check the open or close state of the door.
5. Items inspection: check the storage state.
6. Cabinet declare: check all cabinets' occupation or all the cabinet door states.
7. Door lock: remote control for the doors which functions abnormally.
8. Emergency management: open the cabinet in emergency case.
9. Real-time monitor: 3 surveillance, safe monitor for logistics operation.
10. Voice prompts: All operations are equipped with voice prompts users
11. Advertising: advertising screen loops ads feature



JT-ZW001



# MOBILE SHELVING INTELLIGENT MOBILE SHELVING Series

## 密集柜、智能密集柜系列

密集架广泛用于图书馆、档案室、资料室等图文、文件、档案资料、油画的存放，与传统的文件柜相比，大大提升了其使用存放空间。

密集架的摆放方式和尺寸根据档案室的特征量身定做。

充分利用空间方便档案资料的存放管理，使存放和查阅资料更加方便。

Mobile shelves are widely used in libraries, files room, material room and so on graphic files or the oil painting storage. Compared with the traditional file cabinet, it has greatly extended the storage space.

The place and the size of the mobile shelving is customized according to the feature of the archives. The advantage is to make the most space of the room and let storage and document fetching be more convenient.

### 结构图 Structure Chart



### 功能结构说明 Function Structure Description



立柱式结构  
Column Structure

全封闭式结构  
Fully enclosed structure

悬挂式结构  
Hanging structure

半封闭式结构  
Semi-enclosed structure

底图式结构  
Drawer structure

油画网状结构  
Painting reticular





## Intelligent mobile shelving 智能密集柜

智能密集架在档案管理的计算机界面上可开启或关闭密集架电源，不用工作人员来回奔忙，而管理计算机可设置于客户需要的任何地方，通过密码权限对档案密集架进行操作。

The power can be open or closed by operation on the interface of the computer. The computer can be placed anywhere needed. The operation can be realised by get permission of the password.

密集架分类 / Shelves Classification

**根据内部结构:** 立柱式、半封闭式、全封闭式、悬挂式、油画式、底图柜式。

**根据驱动方式:** 手动密集架、电动密集架、智能密集架。

**根据颜色:** 套色、木纹转印。

**Internal structure classification:** Column type, semi-close type, full-closed type, hanging type, oil painting type, drawing type.

**Driving mode:** manual shelves, electric shelves, intelligent shelf.

**Color:** topping wooden transfer.



主控屏 / Main screen

功能齐全包括通风、查询、在库、关闭、帮助等。同时显示实时温湿度。

Versatile function includes: ventilation, checking, stock stage, close or help and so on. At the same time, there is real time temperature and humidity display.



LED 灯显示列数方便管  
LED lights display



触控屏 / The Touch Screen

在任意列操作即可打开、关闭该密集架。

Each line can be operated on the touch screen.



内红外线对射器 / Infrared Emitter

密集架运行时，在该区任意列的液晶屏上触摸任意位置均可停止密集架运行。

Any touch on a running line can stop its motion.



可使用电脑远程操控、和近距离触屏操作一样方便。

Computer remote control is of equal convenient of close range operation.



# BOOKS FITTINGS Series

## 图书装具系列

### 单立柱双面书架

单立柱带可调节孔，层板高度可任意调节，全拆装，层板中间设有档板，使两侧文件互不干涉，按库房高度可以选配书架层数。

### Single Column Bookshelf

There is a baffle in the middle of the layer board to separate the documents on both sides. The height of the book shelf is customized according to the height of the library.



JT-TS001

Size: W900XD450XH2000mm



### 钢制双立双面存放书架

底座钢结构，双立柱带可调节孔，层板高度可任意调节。全拆装，侧板冲孔减重并带有标牌镶嵌框，方便管理。层板中间设有档条，使两侧文件互不干涉，按库房高度可以选配书架层数。

### Steel made double column bookshelf

Base steel; double column with adjustable aperture; shelf height can be adjusted. Punched side panel with inlaid tag; convenient to manage. There is a baffle in the middle of the layer board to separate the documents on both sides. The height of the bookshelf is customized according to the height of the library.



JT-TS002

Size: W800XD450XH2000mm( 两组一列 )



## Fire-proof double column bookshelf

### 防火板双立柱书架

底座钢结构，双立柱带可调节孔，层板高度可任意调节。全拆装，可配木侧护板、木顶板、木裙角。侧板冲孔减重并带有标牌镶嵌框，方便管理。层板中间设有档条，使两侧文件互不干涉，按库房高度可以选配书架层数。

Size: W1800XD450XH2000mm( 两组一列 )



Base steel; double column with adjustable aperture; shelf height can be adjusted. Fully KD; It can be decorated with side wood panel, wood top plate and wood skirt. Punched side panel with inlaid tag; convenient to manage. There is a baffle in the middle of the layer board to separate the documents on both sides. The height of the bookshelf is customized according to the height of the library.



JT-SL001



# Library accessory products

图书馆配套产品

## 阅览桌

桌脚采用“工字型”结构，各部件拐角处采用圆弧过渡，桌面边缘采用鸭舌扁平结构，钢木拆装结构。

## Reading Desk

The table legs adopt "H-shaped" structure, and each part adopts the circular arc transition, the edge of the desktop use duck tongue flat structure, steel wood dismounting structure.



JT-PT001



JT-PT002

## 书梯

最高阶距地面 1000mm 轻松取阅放置在更高的文件。

## Book ladder

The height above the ground is 1000mm. It is easy to get books in higher place.



JT-PT003

书踏 The book foot  
Size:  $\varnothing 900 \times \varnothing 450 \times H420 \text{mm}$



JT-PT004

V型书车 V shape book car



JT-PT005

平板书车 Plat book car  
Size: W800XD350XH910mm



JT-PT006

书立 book stand

# Magazine cabinet

杂志柜

杂志柜书架设计巧妙，其挂板为滑动式，即可以倾斜一定角度挂在外部，作展示用，也可以推至水平位置，作存放用。两种使用位置切换自如，定位准确牢靠，是存放期刊的理想选择。

The magazine cabinet is smartly designed. The hanging panel is sliding style, which can be placed outside at an inclined sole angle for display function and can be placed horizontally level for storage. Two functions placement can be switched freely with precise position as the ideal choice.



杂志滑道展示 Magazine slid display



杂志存放展示 Magazine storage display



JT-ZZ001

五层杂志柜 Five shelf magazine cabinet  
Size: W900XD450XH1850mm



JT-ZZ002

三层杂志柜 Three shelf magazine cabinet  
Size: W900XD450XH1050mm



JT-ZZ003

杂志存放展示 Magazine storage display



# RACK Series

## 货架系列

### Light cargo shelf

#### 轻型货架

货架采用优质冷轧板冲压成型，经酸洗磷化处理，静电喷粉而成，外型美观，结构牢固，承重能力强，可随意组合，全拆装结构。

The shelf is made of high quality cold rolling plate stamping molding, by pickling phosphating, electrostatic powder spraying and become beautiful appearance, firm structure, strong bearing capacity, and can be freely combined, the entire assembly structure.

Size: W900XD500XH2000mm



JT-HJ001

JT-HJ002

### Heavy cargo shelf

#### 重型货架

JT-ZX001

Size: W3000XD600XH2000mm



### Mobile shelf

#### 密集货架

##### 密集货架说明:

1. 同样的房间使用面积情况下，密集货架的存储量是普通货架存储量的两倍以上；
2. 架体之间设计有缓冲密封条。密封条采用永磁抗老化的塑胶，结合紧密，不变形，不脱落，架体合拢后两侧良好密封，合拢时起缓冲作用；
3. 每列设有锁紧装置，当工作人员进入架体工作时，将锁紧装置扭到锁紧位置，此时其他人员无法摇动架体，以保证架内人员的安全。每组密集货架边列装有锁具，其闭合后，用锁锁住后，形成一个封闭的整体；
4. 每列设有防倒装置，在底盘的下方固定有防倒钩，在正常运行时防倒钩与轨道等间隙滑动，当架体受到倾斜力时，通过底盘上的防倒钩将力传到轨道上，并通过联接轨道与地面的膨胀螺钉传到地面，以保证架体不倾斜。

##### Mobile shelf description:

1. Under the same room using condition, the mobile shelf storage is twice times as the ordinary storage.
2. The sealing strip is adopted between the frame. The sealing strip is anti-magnet plastic with close connection without any change and deformation.
3. Each line is provided with a locking device.when the staff enters,lock the brake to keep the safety of the staff.Each group of the shelf has a side lock.when it is closed,it forms an entirety.
4. Each line is equipped with an anti tilting devices,and there is a anti tilting hook beneath the base.The hook motions normally between the interstice.But when the whole body is stressed by tilting,the screws then pass it to the ground,to ensure the frame stable.

JT-MJ001





# NEW STYLE APARTMENT BUNK BED Series

## 新型公寓床系列

公寓床是由床、书柜、衣柜、书桌和梯架等组成的一款为学校学生宿舍、工厂员工宿舍、建筑住宿等专门设计使用的床，并可随意组合。住宿学生的上下床有效的节省空间，同时解决校舍不足问题。

Apartment bed is specially designed for school dormitories, staff dormitories, building accommodations. It consists of bed, bookcase, wardrobe, desk and ladder. All of these parts can be combined freely. The newly bed can be space saving and solves the problem of inadequate dormitories.



**JT-GY003**  
连体上下床 Bunk bed  
Size: W3930XD900XH1750mm



**JT-GY001**  
上下床 Bunk bed  
Size: W1980XD900XH1750mm



**JT-GY002**  
单体公寓床 Single apartment bed  
Size: W1980XD900XH2050mm



**JT-GY004**  
连体公寓床 Siamese apartment bed  
Size: W4480XD900XH1750mm